
Spoštovani! 
 
21.03.2015  ZBOR ČLANOV DI Zagorje ob Savi  ob 16 uri KC delavski dom Zagorje 
Predsednik DI ZAGORJE g. Zvone Poznič je otvoril in pozdravil vse navzoče na zboru članov. 
Na zbor članov DI ZAGORJE je bil vabljen  predstavnik ZDIS-a ( član UO ZDIS Rajko Žagar ) 
Prisotni vabljeni: DI Trbovlje – DI Sevnica – DI Radeče – MDI Litija – Šmartno – DI Hrastnik 
VABLJENI: Dir. OU ZAGORJE g. Rudi Medved, vrednote NOB g. Miloš Prosenc 
Obravnavan in soglasno sprejet je bil dnevni red, katerega so dobili v pogled vsi člani, gradivo pa na 
sedežu društva v vpogled. 
Predsednik društva g. Zvone Poznič je prebral poslovnik o delu zbora in ga podal na glasovanje ki je 
bil soglasno sprejet. 
Na predlog predsednika g. Zvone Pozniča so bila izvoljena in potrjena vsa delovna telesa in sicer: 
- delovno predsedstvo  : g. Marko Zaletel predsednik 
                                            g. Peter Merva   član 
                                            g. Sandi Vozelj član 
- zapisnikar :  ga. Antonija Cesar 
- uverovitelja zapisnika :  g. Aleksander Vozelj 
                                             g. Roman Lazar 
-verifikacijska komisija : ga. Marija Borštnar  predsednica 
                                           ga. Lucija Dolenc članica  
                                            ga. Štefanija Gričnik  članica 
 
Po izvolitvi delovnih teles je zbor nemoteno potekal po sprejetem dnevnem redu. Verifikacijska 
komisija je podala poročilo in ugotovila da je na zboru prisotnih 84 članov DI Zagorje. Predsednik DI je 
podal poročilo za leto 2014. Finančno poročilo je  podala ga. Antonija Cesar, namesto finančne 
knjigovodje ga. Štefanije Gričnik )in tako je imelo DI ZAGORJE za približno 55309 evrov prihodkov in 
55056 odhodkov, razliko prihodkov nad odhodki v višini 253 evrov se prenesejo v društveni sklad.  
Poročilo NO je podal predsednik NO g. Albin Bajda, ki ugotavlja, da je bilo vse po predpisih in v skladu 
z zakonom. Poročilo častnega razsodišča, ni bilo potrebe po zasedanju. Vodstvo DI Zagorje ob Savi je 
uspešno realiziralo vse programe in naloge katere so si zadali v letu 2014.  Vsa poročila so šla v 
razpravo in bila tudi soglasno potrjena. Podan je bil tudi plan dela DI Zagorje ob Savi za leto 2015, ki 
ga je podal predsednik društva. Finančni plan za leto 2015 je podala ga. Antonija Cesar, oba plana sta 
bila soglasno sprejet. 
 
V nagovoru sem vse navzoče pozdravim v imenu Zveze delovnih invalidov Slovenije in jim prinesel 
pozdrave vodstva ZDIS-a , prav tako sem jim razložil nekatere spremembe okrog zakonodaje in da 
zveza delovnih invalidov Slovenije vedno aktivno sodeluje in daje pobude, za spremembe in 
dopolnitve k zakonom in podzakonom. 
 
Zahvalil sem se vodstvu DI Zagorja ob Savi in vsem njihovim članicam in članom za nesebično in 
uspešno opravljeno delo v letu2014, z povdarkom da brez srčnih članic in članov, ki se redno in 
številčno udeležujejo raznovrstnih aktivnosti, tudi društvo ne bi bilo tako uspešno. 
Zaželel sem jim uspešno delo v korist invalidov tudi v letu 2015. z željo po dobrem sodelovanju DI 
Zagorje ob Savi z Zvezo delovnih invalidov Slovenije. kakor tudi v KOO Zasavje – Posavje, kajti na tem 
področju nas čaka še obilo skupnih nalog. 
 
Vsem ženam in materam pa zaželel lepe praznike ob prihajajočem materinskem dnevu. 
 
Lep pozdrav 
       Rajko  Žagar čl. UO ZDIS-a 
 
Odhod iz Hrastnika:  15:00 uri 
Prihod v Hrastnik :  21:40 uri 
Osebni avto:  31 km 
 


